

拉烟泵使用说明

产品图片:



应用范围:

航模飞机拉烟

功能描述:

本产品是一款远程遥控拉烟泵设备，可以通过遥控器控制拉烟泵工作状态，该设备使用超低功耗电机，工作中噪音小，工作电流低。

使用方法:

- 1、信号线连接接收机相应通道。
- 2、接通电源之前，拉烟泵通道行程保持最大。
- 3、接通电源，等待 3S，拉烟泵通道行程保持最低。

使用注意事项:

- 1、拉烟泵是比较精密的设备，请在供油管上加装油滤，以免杂质进入，损坏油泵。
- 2、发烟油建议使用柴油。
- 3、拉烟泵供电电池使用 3S 电池。

Instrucions for Smoke pump

Product picture



Application Range

RC plane smoke

Description

It's a pump for smoke system with remote control system. The working state of the smoke pump can be controlled through the remote control. It's low consumption engine contributes to low noise and low working current.

User Guide

1. The signal line is connected to the corresponding channel of the receiver.
2. Before power on, the passage stroke of smoke pump shall be kept at the maximum.
3. Power on, wait 3 seconds, and smoke pump shall be kept at the minimum.

Notices

1. Smoke pump is a precise equipment, avoid entering impurities, please install an oil filter on the oil inlet pipe.
2. Suggest using diesel oil as smoke oil.
3. The power supply battery of smoke pump uses 3S battery.